
 
 

 
Vragen CDA m.b.t. Raadsvoorstel ‘Grondstoffenbeleidsplan 
gemeente Oudewater 2019-2022’ 
 
Vraag 1 : 
Klopt de veronderstelling dat het DIFTAR systeem werk op basis van aantal aanbiedingen en niet op 
het totaalgewicht aan afval? Zo ja, is de optie om ook gewicht te gebruiken onderzocht? (Zie 
gemeente Oosterhout) 
 
Vraag 2.1: 
Zoals aangegeven in het plan is communicatie erg belangrijk. Wordt in die communicatie de 
volledige afvalregeling meegenomen of blijft dit beperkt tot ‘wat is nieuw’?  
 
Vraag 2.2: 
Is het mogelijk om bij de communicatie naar de inwoners ook te vermelden wat er met ons afval 
gebeurt? Dit om mogelijk verkeerde denkbeelden tegen te gaan.  
(https://nos.nl/artikel/2211057-china-wil-ons-plastic-afval-niet-meer-recyclen-dus-verbranden-we-t-
maar.html) 
 
Vraag 3.1: 
Is het daadwerkelijk motiverend voor de inwoners als we eerst de afvalstoffenheffing met ongeveer 
40 euro (6% + 10% in 2018/2019) verhogen om daarna maximaal 30 euro terug te geven bij beste 
inspanning? (Zoals bijlage 1 voorstelt)  
 
Vraag 3.2: 
Welke maximale besparing op afvalstoffenheffing is in het gunstigste geval haalbaar voor een 
gemiddelde inwoner?  
  
Vraag 4: 
Heeft het college nog andere plannen of mogelijke bijsturing op dit plan mocht het blijken dat na de 
start in 2020 de doelstelling nog niet gehaald wordt? 
 


